
Osadní výbor v Plačkově 

Zápis z 5. zasedání OV Plačkov v roce 2019 

 

Přítomni: Milan Janďourek, Alena Krejčí, Jana Franzová, Jan Dušek, Markéta Franzová, Renata 

Kopecká 

Hosté: Ing. Vlastimil Brukner 

 Omluveni: Petr Vašák 

 Kdy: 30.5. 2019  od 16:00 hod. 

 Kde: budova osadního výboru Plačkov 

Program jednání:   

1. Kontrola předešlého zápisu 

2. ROV 

3. Vize pro Humpolec a místní části na další roky (dlouhodobé plány) 

4. Pronájem budov OV 

5. Všeobecné informace 

6. Proběhlé a plánované akce 

7. Připomínky občanů 

8. Veřejná schůze 

9. Naplánování další schůze a diskuze 

Ad.1)  Proběhla kontrola zápisu z předešlé schůze 26.4.2019 

Ad 2) ROV – dne 14.5.2019 se sešla Rada osadních výborů, tentokrát u nás v Plačkově. Zápis 

z jednání je přiložen v příloze. 

Ad3) Vize pro Humpolec a místní části na další roky (dlouhodobé plány) 

Připravují se podklady k vytvoření nového strategického plánu na roky 2021 -2030. Byla 

jmenována komise pro rozvoj města. Členové komise budou postupně kontaktovat místní 

části a diskutovat o tom, co je v obci potřeba ( komunikace, kanalizace, voda, doprava,  
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pozemky, kultura, sport apod.). Je vhodné některá témata prodiskutovat s občany již na 

chystané veřejné schůzi. 

Ad4) Pronájem budov OV 

Po vzájemné diskusi zástupců osadních výborů s městem Humpolec byly vypracovány 

podmínky pro užívání budov osadních výborů pro krátkodobé pronájmy ( oslavy apod.). 

Pronájem bude za symbolickou částku 200,-+ DPH/den, což pokryje provozní náklady. 

Pronájem bude odsouhlasen členy OV po předchozí žádosti na MéÚ Humpolec. Více 

informací sdělíme po obdržení vypracované konečné verze. OV bude žádat o dovybavení 

kuchyňky lednicí, která je při konání akcí potřebná. 

Ad 5) Všeobecné informace 

 V termínu 6. – 10.5. proběhlo sečení obecních ploch – provedl p. Petr Klofáč. 

 Zpomalovací pásy pro regulaci rychlosti v obci jsou odsouhlaseny a budou 

instalovány. 

 Oprava pánských WC u kiosku bude realizována ( termín asi po sezóně, září??? – 

v jednání). 

 Sklad pro uložení věcí potřebných pro OV je odsouhlasen a bude instalován. 

 Kontrola stavu komunikací a nutné drobné opravy v obci byly diskutovány při pěší 

prohlídce obce za přítomnosti p. Janďourka, p. Jůzla a p. Bruknera. Oprava 

komunikací bude probíhat v tzv.“ 2. kole“  koncem tohoto roku. 

 Připomínáme, že do konce června je možné podat žádost o změnu v územním plánu 

(př. změna z orné půdy na stavební parcelu apod.). 

Ad6) Proběhlé akce: pálení čarodějnic ,jarní vyrábění pro děti, dětský den 

        Plánované akce na červen: Cestovatelská přednáška – Finsko, Lakrosový turnaj                                                  
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Ad.7) Připomínky občanů 

 Průjezd přes louku u kapličky - vyjeté koleje, bláto, zničený trávník. Apelujeme na 

„ničitele“, aby zde nejezdil a využil cest k tomu určených. Prozatím řešíme domluvou 

– vyřizuje předseda OV. V případě, že se bude stav opakovat, budou zde naveženy 

velké  kameny ( tak,aby působily jako dekorace) a průjezd již nebude možný. 

 P. Šolle zmínil obtěžující zápach z kanalizace, protékající pod železniční tratí u jeho 

pozemku.(p.č. 581/11). Tentýž problém hlásí i p. Franzová u své nemovitosti 

(p.č.43/5). Záležitost bude prověřena a zjištěn stav. V dohledné době by měla být 

provedena  kontrola septiků v celé obci včetně stavu kanalizace. Doporučujeme  

zkontrolovat  a dát do pořádku u vašich domů. 

Ad 8) Veřejná schůze je plánována na pátek 14.6.2019 od 19:00 hod. v budově osadního 

výboru. Pozvánky budou občanům doručeny do schránek. 

Ad.9) Naplánování další schůze a diskuze 

Další schůze OV je plánována na 27.6.2019 od 16:00 hod. 

 

 

Jednání OV bylo ukončeno v 17:10 hod.                          Zapsala: Alena Krejčí   

  

Předseda OV: Milan Janďourek                                     Ověřovatel:  Milan Janďourek 

 

 


